
Saksprotokoll i 01.02.2020 - Vestland ungdomsutval 

Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag: 

«Vestland ungdomsutval VU vil understreke viktigheten av eit godt kollektivtilbod i distrikta 
for å halde unge interesserte i å bu der i staden for å flytte til byane. Korrespondanse er og 
viktig for eit godt kollektivtilbod. Me ser og at fylkeskommunen bør jobbe inn i kontraktene 
at ungdomskortet skal være nok til å sikre plass på båt og buss.» 

Avrøysting 
 Sørli Slettebakken sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 

Vedtak 
Vestland ungdomsutval VU vil understreke viktigheten av eit godt kollektivtilbod i distrikta for å 
halde unge interesserte i å bu der i staden for å flytte til byane. Korrespondanse er og viktig for eit 
godt kollektivtilbod. Me ser og at fylkeskommunen bør jobbe inn i kontraktene at ungdomskortet 
skal være nok til å sikre plass på båt og buss. 
. 


